
 

 
 
 
 

1 
 

 
Verslag BO 14/11/2023 om 10u00 

Embuild, Stationsplein 1, Sint-Niklaas 
 

Welkom aan: Lieven Hostens, Paul De Brauwer, Fons Leys, Herman Valenberghs, Jos Timmermans, 
Frans Deflem, Luc Weemaes, Roland Cools, Rik Bulckaen, Marleen Vandenweghe, Jean-Marie Theunis 
en Roel Soors 
 
Verontschuldigd:  
 
Verslag: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet iedereen welkom.  

 
2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 

 

• Aanvaarden verslag dd 16/10/2023 
Het BO keurt het verslag goed.  

 
3. Financieel: 

• Operationele performantie 
 

• Meet – Greet versus AV + overzicht 
Kilometervergoeding BO. Worden de gereden kilometers of een treinticket vergoed? 
Regeling AV wordt aangehouden, dus treinticket wordt vergoed.  
 

• Contract Vayamundo 2024 
 

 

• Arko na herziening + BTW           
Er is nog altijd een probleem met de BTW. BTW verlegd mag niet gezien de factuur in 
België opgemaakt wordt.  
 

• Mergelstappers en Zutendaal: ledenafrekening 2 stoppende clubs. Deze moeten de 
resterende leden tot 40 nog betalen. Inmiddels kwam eenzelfde vraag ook van de 
Gelliker Galiaren 

 

• Rekeningcommissarissen  
Het fysieke overleg met de rekeningcommissarissen gaat voorlopig niet door.  
 

• Tekenen notulen oktober (KBC – Argenta) 
Het BO ondertekend de notulen van het vorige verslag van het BO waarin de 
functieverdeling werd opgenomen.  

• Stand van zaken overdracht penningmeester 
Alles is mooi overgedragen.  
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• Infovergadering Limburg 
We ontvingen 2 facturen voor de drank enerzijds van de gemeente en anderzijds van 
de club.  
Oplossing: de organisatie gaat in de toekomst uit van het PB Limburg. De club moet 
geen verdere inspanningen leveren. We stellen het gelijk over de verschillende 
provincies.  
Voor dit jaar moet er niets terugbetaald worden.  

 
4. Wandelclubs: 

• 1490 Bosuiltjeswandelingen: heeft een haloweentocht georganiseerd voor kinderen 
zonder melding aan WSVL vzw. Het logo werd wel opgenomen in hun communicatie. 
Het werd aanzien als clubactiviteit.  

• Flandersfieldstappers vroegen meer inschrijvingsgeld dan gecommuniceerd in de 
WiB. Ze gingen ervan uit dat ze meer inschrijfgeld mochten vragen dan de minimum 
prijs. Op alle andere communicatie hadden ze de correcte prijs toegepast. Ze hebben 
geen rekening gehouden met de WiB. Om dit aan te pakken moeten we richtlijnen 
opnemen in onze reglementen. Nu niet expliciet vermeld dat de prijzen van de WiB 
dienen aangehouden te worden.  

 
5. Beleidsplan: 

• Stand van zaken Federatieteams: 
▪ Clubondersteuning:  

 Vrijwilligersovereenkomst – vrijwilligersregister 

De juiste toedracht nogmaals in de clubinfo herhalen.  

 

▪ Kwaliteit/promotie:  

 vraag uit vorige vergadering BO: moet het logo van WSVL op de 

flyers van clubs staan? 

Dat staat nu niet in de reglementen. Het logo moet wel 

opgenomen worden in de externe communicatie van clubs. We 

verwerken dit in de reglementen.  

 WSVL-reizen via het magazine 

De reizen meer verkopen als Wandel.be reizen.  

 vergadering op 23/11/2023 in Sint-Niklaas  

Fysieke vergadering omwille van de eerste samenkomst met 

nieuwe mensen, nieuwe samenstelling en omwille van de 

complexe agenda.  

 
▪ Evenementen: 

 Wandelgemeente van het jaar 

De opzet zal hetzelfde blijven.  
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▪ Kalender:  

 hoe ver staan de PB’s in hun bespreking over het voorstel om 2 

punten toe te kennen voor een weekdagtocht? Indien positief, 

dan kan de extra afstandsbescherming weg voor de Bonustocht. 

Er is sindsdien geen PB meer samengekomen.  

worden. De Bonustochten worden beter bezocht, hebben deze 

nog een beschermgrens nodig?  

Hoe kunnen we weekdagtochten interessanter maken, los van de 

2 punten? Het voorstel om op vrijdagavond te organiseren is al 

een eerste stap.  

▪ Team Reglementen: 23/11/2023 een fysieke vergadering om 13u30 te 
Sint-Niklaas De uitnodiging volgt.  

 

• Flanders Trails 
Verslag vergadering met Stefaan en Pedro die doorging op 24/10/2023. Achteraf 

hebben we nog geen concreet voorstel ontvangen.  

De focus mag niet meer op het operationele/logistieke liggen, maar eerder op 

communicatie, netwerking, pers, nieuwe inzichten, …  

 

• personeel: er komen ‘functioneringsgesprekken’ op 4/12/2023   
 

6. Ingebrachte punten 

• Aanpassing datums infovergadering najaar 2024 
De fysieke vergadering van Lummen gaat door op dinsdag 10/9/2024 en woensdag 
11/9/2024 wordt digitaal.  

• wanneer de verslagen van het BO opsturen naar de Provinciale Besturen? (vraag PB 
Limburg).  
Roel zal ook voor de verdeling naar de PB’s zorgen.  

• Clubkampioenschap 
- in 2024 zullen er 10 afdelingen zijn. 
-  Buitenlanders moeten gescand worden als individuelen.  

De ffbmp- leden kunnen gescand worden met de barcode op de lidkaart.  
Voor KWBN zou men nog de barcode kunnen behouden omdat deze aan ledentarief 
wandelen.  
 

• Licenties 365:  voor Jean-Marie moet nog een licentie aangemaakt worden.  

• Vergaderkalender BO 
3 datums waarop de zaal niet vrij is.  


